



**NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)
FOR
Audio Visual services for a CRTC Hybrid Public Hearing**

Solicitation Number: CRTC60028724-23-0075
Organization: Canadian Radio-television and Telecommunications Commission
Contracting Authority: Adriana Malikah Martel
Telephone Number: 873-353-7195
E-mail Address: adrianamalikah.martel@crtc.gc.ca

Contract Duration: Period commencing from date of Contract award to April 21, 2023.
Number of Contracts: 1

This procurement is subject to the Ta'an Kwach'an Council Final Agreement, Kwanlin Dun First Nation Final Agreement.

The work is currently not being performed by a contractor.

DESCRIPTION OF REQUIREMENT:

Background:

The Canadian Radio-television and Telecommunications Commission (CRTC) is an administrative tribunal that regulates and supervises broadcasting and telecommunications in Canada. The CRTC also oversees compliance with Canadian Anti-Spam Legislation (CASL). As an administrative tribunal, the CRTC works to serve the needs and interests of consumers, citizens, and creators. The CRTC reports to Parliament through the Minister of Canadian Heritage.

The CRTC seeks to ensure that Canadians have access to a world-class communication system. One of the ways in which the CRTC fulfills its mandate is through the conduct of public hearings. The duration of each hearing varies usually from one to five days, but in certain circumstances may last for a longer period. Hearings can be held in the National Capital Region or various locations across Canada.

OBJECTIVE

The objective of this contract is to obtain audiovisual services from a contractor for a CRTC Hybrid Public Hearing starting on April 17th, 2023 (Set-up April 15th, 2023, testing/dry-run on April 15th and/or April 16th 2023) at the Kwanlin Dün Cultural Centre, Whitehorse, Yukon, until no later than April 21st, 2023.

ENQUIRIES:

All enquiries regarding this bid solicitation must be submitted in writing to the Contracting Authority named below as early as possible within the solicitation period to allow sufficient time to provide a response. All enquiries must be submitted in writing no later than seven (7) working days before the bid closing date. Enquiries received after that time may not be answered.

The Contracting Authority is:
Name: Adriana Malikah Martel
Title: Procurement Officer
Email address: adrianamalikah.martel@crtc.gc.ca



**AVIS DE PROJET DE MARCHÉ
POUR
Services audiovisuels pour une audience publique hybride du CRTC**

Numéro de la demande de soumissions : CRTC60028724-23-0075
Nom de l'organisation : Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications
canadiennes
Autorité contractante : Adriana Malukah Martel
Numéro de téléphone : 873-353-7195
Courriel : adrianamalukah.martel@crtc.gc.ca
Durée du contrat : Période allant de la date de l'attribution du contrat au 21
avril 2023.
Nombre de contrats prévus : 1

Cet avis de projet de marché est assujéti à l'entente définitive du conseil des Ta'an Kwach'an, l'entente définitive de la Première nation des Kwanlin Dun.

Le travail n'est présentement pas effectué sous contrat.

DESCRIPTION DES TRAVAUX :

Contexte :

Le Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes (CRTC) est un tribunal administratif qui réglemente et surveille la radiodiffusion et les télécommunications au Canada. Il assure aussi le respect de la Loi canadienne anti-pourriel (LCAP). À titre de tribunal administratif, le CRTC vise à répondre aux besoins et aux intérêts des consommateurs, des citoyens et des créateurs. Il rend compte au Parlement par l'entremise du ministre du Patrimoine canadien.

Le CRTC veut s'assurer que les Canadiens ont accès à un système de communication de classe mondiale. La tenue d'audiences publiques est une des méthodes adoptées par le CRTC pour s'acquitter de son mandat.

La durée normale d'une audience est de un à cinq jours, mais elle peut être plus longue dans certaines circonstances. Les audiences peuvent avoir lieu dans la région de la capitale nationale ou ailleurs au pays.

OBJECTIF

L'objectif de ce contrat est d'obtenir les services audiovisuels d'un fournisseur pour une audience publique hybride du CRTC à compter du 17 avril 2023 (installation et montage le 15 avril 2023, essai/répétition le 15 et/ou le 16 avril 2023) au Centre culturel Kwanlin Dün, à Whitehorse, au Yukon, jusqu'au 21 avril 2023 au plus tard.

DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS :

Toutes les demandes de renseignements concernant la présente demande de soumissions doivent être présentées par écrit à l'autorité contractante désignée ci-dessous, le plus tôt possible avant la date de clôture, afin qu'il soit possible d'y répondre en temps opportun. Toutes les demandes de renseignements doivent être présentées par écrit à l'autorité contractante au moins sept (7) jours ouvrables avant la date de clôture de la demande de soumissions. Pour ce qui est des demandes de renseignements reçues après ce délai, il est possible qu'on ne puisse pas y répondre.

L'autorité contractante est :
Nom : Adriana Malukah Martel
Titre : Agente d'approvisionnement
Courriel : adrianamalukah.martel@crtc.gc.ca